
Update Ooievaars Gennep 22-05-2023  
 
De vorige update 19-05-2023 had ik verzonden en is inmiddels geplaatst, maar dezelfde dag (vrijdag 19 mei) ging het 
ook weer mis met een van de laatste 2 kuikens. 
Het kuiken lag al even dood in het nest en Ma ooievaar pakte 
het kuiken later op om het te verwijderen. 
Dit is normaal gedrag bij ooievaars en na een paar pogingen 
lukte het Ma om 15.32 uur om het kuiken over de rand te laten 
vallen. Familie van Arensbergen (hotel de Kroon) heeL het 
kuiken van het plein weggenomen en Jos heeL het kuiken 
opgehaald om het later te begraven in het Niersdal, wat we 
alOjd gedaan hebben met een dood kuiken. 

 
Het een na laatste kuiken wordt verwijderd door Ma. 

 
Ook die vrijdag was het laatste kuiken ook niet echt acOef en bedelde ook niet echt om voedsel als Pa of Ma 
terugkwam met eten. Ook dat is geen goed teken en ik was er al bang voor dat ook het laatste kuiken het moeilijk 
ging krijgen. Zaterdag 20 mei kwam ook het laatste kuiken niet 
meer omhoog en was het zo goed als zeker dat ook het laatste 
kuiken het niet overleefd had. 
Even later bleek dat waarheid te zijn, want om 10.13 uur pakte 
Ma ook het laatste dode kuiken uit het nest op en liet het over 
de rand van het nest naar beneden vallen.  
Dat kuiken heeL Jos ook opgehaald en heeL hij beiden kuikens 
tegelijk in het Niersdal begraven. 

 
Ook het laatste van de vijf kuikens wordt wederom  

door Ma uit het nest verwijderd.  
 
Hoe komt dat nou Leo, is de vraag die ik dagelijks te horen krijg ? 
En ja hoe komt dat nou, ik ben geen dierenarts en een autopsie laten doen is ook weer wat overdreven, alhoewel 
sommige mensen dit graag zouden willen.  
Maar we moeten de natuur toch de natuur laten vind ik en ook gezien de kosten doen we dit dus niet. 
Mijn mening is dat in het stadium dat de jongen erg klein waren, het veel teveel achter elkaar heeL geregend. Het 
nest raakt op den duur verzadigd van water en dus nat en erg koud. Dan komen er ook nog kletsnaVe ouders boven 
op je liggen en ja daar wordt je ook niet echt warm van. 
Ook werd er niet echt vaak gevoerd door de ouders is mijn idee en de jongen bleven ook achter in de groei. 
Ze hadden gezien hun leeLijd al veel groter moeten zijn, maar ook hier geldt, als je verzwakt raakt door de kou, zijn 
ze minder acOef, bedelen minder en eten dan dus ook minder en dan gaat het bergafwaarts.  
Al met al is dit voor iedereen heel erg jammer en triest dat het weer zo af moet lopen. Wederom is er geen ring 
acOviteit mogelijk in Gennep, dus erg jammer voor iedereen en ook voor de Groentjes (IVN) die er elk jaar bij willen 
zijn. Maar bij deze nodig ik met toestemming van Karin en Geert Kroon de groentjes uit om in Venzelderheide met 
het ringen erbij te zijn.  
 
Bij deze wil ik nog iedereen bedanken voor hun hulp en medeleven. Vooral dank aan de Gemeente Gennep, die mij 
de vrijheid geven met de camera enz.  
Maar ook dank aan Rinie, Jos, Peter, Maria en Richard 
voor hun opleVendheid en die mij op bepaalde 
gebeurtenissen aVenderen, Hartelijk dank allen. 
We gaan het nest weer schoonmaken eind dit jaar of 
begin volgend jaar voor een frisse start in 2024.  
Met de hoop op wel een goede afloop ! 
 
Met vriendelijke groeten,  
Leo Daanen.  

Het was zo mooi, maar helaas !  


